

《单词百科:sponsor是什么意思?sponsor怎么发音?sponsor的解释和用法》

英语单词sponsor是什么意思?sponsor怎么读?sponsor怎么发音?简答网为您整理了sponsor的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sponsor怎么读

sponsor的读音:[sp ns (r)]

sponsor的意思

- 1、n.发起者，主办者;担保者;倡议者，提案人;后援组织;
- 2、vt.赞助;

sponsor的近义词

- 1、support v.支持;帮助，资助;养活，维持;支撑;证实;

sponsor的双语例句

1、 Sponsor or participate in a health awareness campaign or a project that addresses health concerns.

赞助或参与一项保健宣导运动或一项解决保健问题的计划.

2、 Applicant and sponsor may be required to furnish additional documents and information whenever necessary.

必要时,申请人和主申请人可能会被要求提供更多的文件和资料.

3、 Please could you sponsor me for my school's campaign for Help the Aged?

我在参加我们学校举办的“助老”募捐活动,您能赞助我吗?

4、 The name on bank statement must be the same with the name of the sponsor.

银行存款证明上存款人姓名必须和经济担保人姓名一致.

5、 Are the candidates organizationally related to the sponsor?

候选人是否与业主有组织关联?

6、 Would you to sponsor this Forum?

是否愿意成为大会赞助商?

7、 The sponsor system promotes the process of transition of the issuance approval condition each other simultaneously.

本文论述了我国股票发行制度从额度审批制到核准制,又到保荐人制的演变过程及其影响.

8、 Did you enter Australia as the holder of a Prospective Marriage visa and marry your sponsor?

你是持有赴澳结婚签证登陆澳洲和你爱人结婚的么?

9、 An error occurred attempting to evict this computer from the sponsor cluster.

试图从发起群集退出此计算机时出错.

10、Special sponsor and golden sponsor can invite partners to make the presentation together.

冠名赞助商和金牌赞助商可以推荐自己的合作伙伴一同参加演讲.

11、She was my sponsor when I was applying for Party membership.

她是我的入党介绍人.

12、AA has a system of sponsorships whereby older members sponsor and support newer ones.

匿名酗酒者聚会有自动的发起体制,老会员发掘并支持新会员.

13、A wealthy sponsor came to our rescue with a generous donation.

有个富有的赞助人慷慨捐赠来解救我们.

14、On American radio, advertisers often sponsor whole programs.

在美国电台上,广告客户往往资助整个节目.

15、Sponsor stated they have no idea where he is.

赞助方表示他们不知道他在哪儿.

16、Our company as the licensee the MM 2 H programme, can as the sponsor.

我公司作为第二家园计划的持牌公司,可以作为您赞助人.

17、Please print out and post the completed form with your sponsor to SOUTH EAGLES SPORTS ASSOCIATION.

请将此表格列印,并将填妥之表格连同捐款一并寄回至南鹰运动协会.

18、We are also looking for someone to sponsor a dedicated server for an additional name server.

我们也期望有人赞助一个专用服务器增设一个域名.

以上是简答网为您整理的sponsor怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于spons
or的用法、sponsor的释义、s

ponsor的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sponsor>

